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PROCES VERBAL 
 

Încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local  
al Comunei Deveselu din data de 22.10.2014, ora 1600 

  
Şedinţa a fost deschisă de secretarul comunei Deveselu, Gheorghe Eugenia, care a făcut 

prezenţa, arătând că sunt prezenţi toţi cei 13 consilieri locali aleşi. 
Având în vedere prevederile art. 40 alin.(1) din Legea 215/2001 secretarul comunei arată că 

şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având în vedere numărul consilierilor prezenţi.  
Inainte de a incepe sedinta, se da citire procesului verbal din sedinta de îndată  din data de   

10.10.2014 si intrucat nu sunt discutii, se supune la vot si este aprobat de catre toti consilierii 
prezenti. 

Domnul Primar – propun completarea ordinii de zi cu următorul proiect de hotărâre : 
1. Proiect de hotărâre referitor la aprobarea aderării comunei Deveselu la 

“Asociația GAL Plaiurile Oltului“. 
Inițiator : Primarul comunei Deveselu. 
Doamna presedinte de sedinta da citire ordinii de zi, completată cu proiectul de hotărâre,  

care se supune la vot si este aprobata cu unanimitate de voturi. 
Se trece la discutarea  ordinii de zi: 
1.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea drepturilor băneşti aferente cadrelor 

didactice  şi a personalului didactic  auxiliar care solicită decontarea  cheltuielilor de deplasare 
din localitatea de reşedinţă la  locul de muncă şi de la locul de  muncă în localitatea de 
reşedinţă, pentru lunile iulie, august, septembrie 2014. 

Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Doamna Cremeneanu Paula - șef birou financiar-contabil în cadrul Primăriei comunei 

Deveselu expune motivele pentru care se decontează naveta cadrelor didactice și a personalului 
didactic auxiliar. 

Nefiind întrebări, supus la vor proeictul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
2. Proiect de hotărâre referitor la:  alocarea unor sume de bani pentru desfășurarea 

activității de deszăpezire și combaterea poleiului în sezonul rece 2014 – 2015. 
Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – se apropie sezonul rece, perioada 2014 – 2015, avem utilajele noastre, ne 

putem gospodării singuri să gestionăm eficient deszăpezirea pe drumurile din comună, la costuri 
minime.  Astfel, trebuie să asigurăm combustibilul necesar pentru a intervene la timp și efficient 
atunci când condițiile meteo o impun, să asigurăm siguranța circulației pe drumurile din comună. 

Domnul consilier Ciucă Ionel – așa este domnul primar, putem să ne gospodărim singuri. Nu 
trebuie să risipim banii. Dacă se intervine operativ cu utilajul la deszăpezire nu o să avem problem 
cu drumurile. Accesul copiilor către școală va fi în siguranță, la fel și accesul unei salvări sau 
doamnei ferește a mașinilor de pompieri. Trebuie să avem în vedere să facem față la toate situațiile 
de urgență care poat apărea. O idee bună. 

Domnul Primar – de la Consiliul Județean am primit suma de 80 mii lei pe care-i putem 
folosi numai pentru drumuri. 

Va trebui să achiziționăm carburant. Cheltuielile cu deszăpezire sunt aproximativ 20 mii lei. 



Având în vedere că urmează să asfaltăm, 60.000 lei îi vom folosi pentru a pietrui străzile care 
nu sunt cuprinse în proiectul de asfaltare: 

- în satul Comanca, străzile: Târgului, Traian Vuia, Garofiței, Măceșului; 
- în satul deevselu, străzile: Tineretului, Rozelor, Iancu Jianu, Izlazului, Viilor. 
Aceste străzi le avem în vedere ca pentru viitor, într-un alt proiect să poată fi asfaltate. 
Nemaifiind discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
3.Proiect de hotărâre referitor la: rectificarea Bugetului de venituri şi cheltuieli al  

comunei Deveselu pe anul 2014, în plus cu suma de 498 mii lei. 
Domnul Primar – Pentru luna septembrie și octombrie nu au fost bani de salarii pentru 

personalul din primărie și pentru profesori. 
Doamna Cremeneanu Paula – ne-au fost repartizați bani, astfel că, bugetul local este 

rectificat în plus cu suma de 498 mii lei, sumele sunt  primite de la Consiliul Județean Olt și provin 
din repartizarea pe trimestre a sumelor defalcate din TVA pentru bugetele locale  pe anul 2014.  

Domnul Primar – vă spun că suntem descoperiți cu salariile cu încă o lună, sperăm să ni se 
aloce și acești bani. 

Nefiind întrebări, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
4.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea contului de execuţie bugetară pe  

trimestrul III al anului 2014. 
Doamna Cremeneanu Paula, este o obligație a fiecărei entități de a-și aproba prin hotărâre de 

consiliu contul de execuție bugetară la finele fiecărui trimestru al anului bugetar. 
Nefiind discuții supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
5.Proiect de hotărâre referitor la aprobarea aderării comunei Deveselu la “Asociația  

GAL Plaiurile Oltului“. 
Domnul Primar – pentru a accesa fonduri nerambursabile, comunele pot adera la un grup 

local de acțiune (GAL) prin intermediul căruia se poate obține finanțare, promovarea de proiecte de 
interes local pentru fiecare localitate. 

Sunt multe localități (comune) care nu au aderat la un asemenea grup de acțiune locală și nu 
au putut accesa fonduri europene pe axele de finanțare care au vizat mediul rural. 

Nefiind întrebări, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
           6.  Discutii, intrebari, interplari. 
 Domnul Primar – proiectul depus pentru spațiul public verde de recreere are șanse mici să fie 
aprobat pentru că avem o amendă de 1 miliard bani vechi. 
 De la Școala Gimnazială Deveselu ne solicit[ sprijin pentru aprobarea unei curse permanente 
pe ruta Caracal-Deveselu în zilele de marți și joi necesară în cadrul activităților Scoală după școală, 
activități ce se desfășoară la Palatul copiilor Marius Bunescu Caracal. 
 Dacă sunteti de acord, tinând cont că acest sprijin îl facordăm copii din comună care 
frecventează aceste cursuri. 
 In unanimitate domnii consilieri sunt de acord cu aceste curse ale microbuzului școlar. 

Nu au fost mai fost alte discutii cu privire la proiectele initiate, drept pentru care domnul 
presedinte de sedinta, declara inchisa sedinta ordinară din data de 22.10.2014. 
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